
K.П.бр.5/03 

ТРАНСКРИПТ АУДИО ЗАПИСА СА ГЛАВНОГ ПРЕТРЕСА
ОДРЖАНОГ ДАНА 23. ДЕЦЕМБРА 2004. ГОДИНЕ

Председник већа: Констатујем да су на наставак главног претреса
дана 23. децембра 2004. године, са почетком у 10 часова и 7 минута,
пред већем Посебног одељења Окружног суда у Београду, Устаничка
бр.29, судница бр.1, у кривичном предмету са службеном ознаком
К.П.бр.5/03, окривљеног Милорада Улемека и других окривљених, због
кривичног дела удруживање ради непријатељске делатности из чл.136. 
Основног кривичног закона, кривичног дела убиство представника
највиших државних органа из чл.122. Основног кривичног закона и
друга кривична дела, по оптужници Специјалног тужиоца при
Окружном јавном тужилаштву у Београду, Кт.С.бр.2/03 од 21. августа
2003. године, пред већем у саставу судија Марко Кљајевић, председник
већа, судије – чланови већа Ната Месаровић и Милимир Лукић, са
записничарем Љиљаном Атлагић, приступили:

заменици Специјалног тужиоца Милан Радовановић и Небојша
Мараш, пуномоћници породице оштећеног председника Владе
Републике Србије, др Зорана Ђинђића, адвокати Рајко Даниловић и Срђа
Поповић, пуномоћник мајке погинулог председника Владе Републике
Србије др. Зорана Ђинђића, Миле Ђинђић, адвокат Радивој Пауновић,
окривљени Милорад Улемек, са браниоцима, адвокатима Момчилом
Булатовићем, Слободаном Миливојевићем и Марком Миливојевићем,
окривљени Звездан Јовановић са браниоцем, адвокатом Славишом
Вукосављевић, по заменичком пуномоћју браниоца адвоката Ненада
Вукасовића, бранилац окривљених Милоша Симовића, Александра
Симовића и Владимира Милисављевића адвокат Александар Поповић и
други адвокат Слободан Миливојевић, бранилац окривљеног Нинослава
Константиновића, адвокат Дејан Лазаревић, бранилац по службеној
дужности окривљеног Дејана Миленковића адвокат Александар
Ђорђевић, бранилац окривљеног Сретка Калинића адвокат Александар
Ђорђевић, по заменичком пуномоћју браниоца по службеној дужности
адвоката Владана Вукчевића, бранилац окривљеног Милана Јуришића
звани «Јуре» адвокат Драган Крстићевић, окривљени Душан
Крсмановић са браниоцем адвокатом Вељком Делибашићем, окривљени
Саша Пејаковић, са браниоцем адвокатом Крстом Боботом, окривљени
Бранислав Безаревић са браниоцем по службеној дужности адвокатом
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Жељком Грбовићем, окривљени Жељко Тојага са браниоцем адвокатом
Зораном Николићем.

Нека приступе пред судско веће позвани сведоци Дејан Глушић и
Влајко Вујадиновић.

Констатујем да су приступили сведоци Дејан Глушић и Влајко
Вујадиновић.

Председник већа доноси

Р ЕШ ЕЊ Е

Да се настави главни претрес.

Главни претрес је јаван.

Председник већа доноси

Р ЕШ ЕЊ Е

Да се у наставку доказног поступка изведе процесна радња
доказивања саслушањем сведока Дејана Глушића.

Председник већа: Нека приступи пред судско веће.

За време саслушања сведока Дејана Глушића, привремено се
удаљава сведок Влајко Вујадиновић, до позива суда.

Председник већа: Добар дан.

Сведок Дејан Глушић: Добар дан.

Председник већа: Ваше име и презиме?

Сведок Дејан Глушић: Дејан Глишић.

Председник већа: Дајте ми личну карту ради утврђивања
идентитета, јер је погрешно написано Глушић. Хвала. Вратите се.
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Председник већа врши утврђивање идентитета сведока преко
увида у личну карту, регистарски број Ф-228662 издате од СУП-а
Београд 05.10.1998. године у којој се наводи, да се сведок зове Дејан
Глишић, од оца Славољуба, рођен 13.02.1976. године, са пребивалиштем
у Београду, Гандијева бр.91/35, лични број 1302976710096. 

Председник већа: Име оца?

Сведок Дејан Глишић: Славољуб.

Председник већа: Када сте рођени и где?

Сведок Дејан Глишић: 13. фебруара 1976. године у Београду.

Председник већа:Шта сте по занимању?

Сведок Дејан Глишић: Радим као електротехничар, инжењер у
сервису за фотокопир апарате.

Председник већа: Где се налази тај сервис за фотокопирање или
фотоапарате?

Сведок Дејан Глишић: На Бановом брду, ул.Тоше Јовановића
бр.10. 

Председник већа: Ваша адреса пребивалишта?

Сведок Дејан Глишић: 307. Нова бр. 9 у Борчи.

Председник већа: Да ли сте у сродству са окривљенима и
оштећенима у овој кривичној ствари?

Сведок Дејан Глишић: Нисам.

Председник већа: Дужни сте да суд обавестите о свакој промени
адресе пребивалишта.

Дужни сте да суду, као сведок у кривичном поступку, саопштите
све што Вам је познато о предмету и упозоравам Вас да лажно
сведочење представља кривично дело.
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Дужни сте да говорите истину и да ништа не смете прећутати и
упозоравам Вас да давање лажног исказа представља кривично дело.

Нисте дужни да одговарате на поједина питања, ако је вероватно
да би тиме себе или Вама блиска лица, изложили тешкој срамоти,
знатној материјалној штети или кривичном гоњењу.

Да ли сте разумели ове Ваше обавезе и законска упозорења и
права за сведока?

Сведок Дејан Глишић: Јесам.

Председник већа: Сада ћу Вас позвати да у својству сведока
положите заклетву пред судом. Прочитаћу Вам текст заклетве, ако сте
сагласни, само реците да, а ако нисте, реците разлог због чега нећете да
положите заклетву.

«Заклињем се да ћу о свему што пред судом будем питан,
говорити само истину и да ништа од онога што ми је познато, нећу
прећутати». 

Сведок Дејан Глишић: Да.

Председник већа: Реците нам све што Вам је познато за дан када
је убијен председник Владе Србије, др Зоран Ђинђић, 12.03.2003. 
године. Да ли сте се налазили у близини места, да ли сте били у улици
Адмирала Гепрата, да ли сте приметили било шта што је Вама изазвало
сумњу у нешто што је било карактеристично, да ли сте приметили људе?

Сведок Дејан Глишић: Да, био сам у улици Адмирала Гепрата
бр.17 у фирми «БДЦ» која се бави продајом фотокопир апарата, а ја
радим у фирми која је њихов овлашћени сервис. Тог дана сам био,
стицајем околности у фирми да средим један, да прегледам апарат који
треба да се испоручи странци. Лично ништа нисам приметио што је
мени било сумњиво, тек накнадно, када су ме инспектори испитивали,
дошло је до њиховог закључка да сам ја ту заградио неки ауто који је
био паркиран, значи, њих интересује тај конкретан ауто, показали су ми
слику, пошто је мој ауто којим сам ја стигао у улицу Адмирала Гепрата
паук хтео да однесе, па га је том приликом сликао. Тако су они и дошли,
да кажем, до мене. Сада већ се помало не сећам свих детаља који су се
тада десили, значи, конкретно за тај ауто, када сам стигао заградио сам
га, пошто сам паркирао тачно преко пута фирме да би кроз прозор могао
да га видим, ако паук случајно наиђе да га однесе.Међутим, неко из аута
ми је аблендовао да се померим, ја сам само мало спустио ауто доле да
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би ослободио излаз том возилу. То је све што сам ја видео, значи, само
се сећам да је то био ауто марке «Пасат», сада и боја ми је мало била
нејасна, бензин зелено, свежа нека плава боја.

Председник већа: Да ли можете да нам кажете колико је било
часова тог дана, 12. марта 2003. године, када сте Ви дошли Вашим
возилом, које је то возило било када сте хтели да паркирате стали и
заградили то возило марке «Пасат»? 

Сведок Дејан Глишић: Па није било више од 10 сати, тачно
време не бих знао да кажем, а ја сам стигао у Адмирала Гепрата са
«Голфом 1» тегет боје.

Председник већа: Можете ли да нам кажете нешто што је
карактеристично за то возило, описали сте и рекли да је те боје, да је
марке «Пасат», везано за стакла, да ли су била непровидна?

Сведок Дејан Глишић: Да, стакла су била затамњена, тако да
нисам ни видео ко је унутра, колико је особа унутра.

Председник већа: Да ли је било ко од лица излазио из тог возила
марке «Пасат» које је било паркирано?

Сведок Дејан Глишић: Не.

Председник већа: Реците нам, на који начин је било паркирано и
на ком месту возило марке «Пасат» затамњених стакала?

Сведок Дејан Глишић: Било је паркирано, да кажем носом према
улици, тачно преко пута Добринске улице, отприлике у тој висини је
било паркирано.

Председник већа: У односу на место где је паркирано, можете ли
да определите тачно релацију места где је паркирано то возило и зграде
Завода за фотограметрију која се ту налазила?

Сведок Дејан Глишић: Није било више, да кажем, од десетак – 
двадесет метара, јако близу пар паркинг места слободних испред улаза.

Председник већа: Рачунајући одакле двадесет метара?

Сведок Дејан Глишић: Од улаза у зграду.
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Председник већа: Да ли је то возило било паркирано уз зид те
зграде у Адмирала Гепрата број 14 где се налази Завод за
фотограметрију?

Сведок Дејан Глишић: Па, не, нормално паркирано као и сва
остала возила, ништа.

Председник већа: Да ли је задњи део био уз зграду или је био
слободан неки простор?

Сведок Дејан Глишић: Да, да, задњи део је био према згради,
нормално је био простор за пешаке, значи као и остала возила у истој
висини, што се каже, нити је штрчао напред, нити позади.

Председник већа: Да ли сте било шта сумњиво приметили, или
било која лица да стоје ту у близини места поред зграде, поред
аутомобила, у близини улице Добринске, у близини цркве?

Сведок Дејан Глишић: Не, мислим, нисам ни обраћао пажњу, да
Вам кажем, ту је велика фреквенција, ја сам, што се каже, изашао што
пре свој део посла да обавим, тако да...

Председник већа: Да ли сте приметили било које полицијско
возило да је паркирано или заустављено на улици у близини тог
паркираног возила марке «Пасат»? 

Сведок Дејан Глишић: Није баш, да кажем, у близини, више је
било горе према улици Кнеза Милоша, скретање из улице Кнеза
Милоша у Адмирала Гепрата, ту негде у том горњем делу на почетку је
било паркирано, у ствари, стајало је возило полиције.

Председник већа: Да ли је имало ознаку полиције?

Сведок Дејан Глишић: Да, да, то је био, ја мислим да је био
«Фиат пунто», баш бели, и писало је «Полиција». 

Председник већа: Да ли сте видели било које лице у том возилу
марке «Пунто» или поред, а да је униформисано и да је био полицајац?

Сведок Дејан Глишић: Не. Оно што се каже, то су детаљи којих
се сећам, значи, нисам обраћао пажњу сада да, да ли је неко ту поред или
није.
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Председник већа: Када сте Ви приметили возило паук које се
приближава Вашем возилу?

Сведок Дејан Глишић: Када је већ, да кажем, почео да га диже на
себе и у том тренутку колегиница која је радила као секретарица ми је
рекла, ја сам у том тренутку истрчао напоље.

Председник већа: Да ли можете да определите колико је то било
времена од тренутка када сте Ви дошли или колико је часова било када
сте приметили паука?

Сведок Дејан Глишић: Па, мислим да није прошло више од сат,
сат и по времена по мојој некој процени, ја опет понављам, временски
нисам гледао на сат.

Председник већа: Да ли сте изашли да видите о чему се ради, да
спречите да Вам однесу возило?

Сведок Дејан Глишић: Изашао сам, да, замолио сам, рекао сам
да сам ту у фирми и да нисам имао где да ставим возило и да чекам
слободно паркинг место и случајно ослободило се баш тог тренутка
једно слободно паркинг место, па господин полицајац који је био са
пауком ме је пустио да се паркирам.

Председник већа: Колико је било лица који су радили на возилу
паук за одношење возила?

Сведок Дејан Глишић: Ја сам видео само једно лице које је
управљало, што се каже, оном руком за дизање возила и полицајца, да ли
је било још неког у камиону, стварно не знам да Вам кажем.

Председник већа: Да ли је ту и даље било паркирано возило
марке «Пасат» затамњених стакала?

Сведок Дејан Глишић. Сад, то сам тек после видео када су ми у
СУП-у «29. новембар» показали слику мог аутомобила у тренутку када
га је паук носио, видео сам да је још увек било паркирано, значи, када
сам ја изашао нисам приметио, нити сам обраћао пажњу на остала
возила у околини.

Председник већа: Реците нам, до када сте Ви били у том сервису?

Сведок Дејан Глишић: Ту сам био до краја радног времена сам
остао и касније.
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Председник већа: Када кажете до краја радног времена, колико је
то часова?

Сведок Дејан Глишић: 16 часова.

Председник већа: Да ли сте чули у том периоду док сте боравили
у Адмирала Гепрата 17, било какав пуцањ или пуцње?

Сведок Дејан Глишић: Не, тек смо видели, у ствари, мој газда је
приметио лице са аутоматском пушком како јури из улице Адмирала
Гепрата, али то је био неко из обезбеђења, пошто их је било више, значи
тек тада смо приметили да се нешто дешава, али нисмо знали о чему се
ради. То је већ било негде, отприлике, око 1 сат.

Председник већа: Шта сте Ви приметили и да ли сте уопште
гледали кроз прозор, да ли сте излазили на улицу да видите ко долази, да
ли су то били полицајци, инспектори у цивилу, било ко, у ком правцу се
крећу, где улазе, одлазе, да ли су били наоружани, шта сте приметили?

Сведок Дејан Глишић: Знате како, у том тренутку смо имали
састанак, колегијум неки. Игром случаја, опет кажем, газда се шетао и
приметио то кроз прозор. Међутим, ко зна шта се дешава, ми смо
наставили. Брзо смо после тога завршили разговор и када смо се
спустили са спрата у приземље где је салон, одједном је ту била гужва.
Мислим, улица Адмирала Гепрата је била затворена и значи, милиције је
било на све стране, где је ко улазио и излазио, нисте могли да пратите.

Председник већа: Када сте Ви отишли са Вашим возилом из
улице Адмирала Гепрата?

Сведок Дејан Глишић: То возило је отишло касније, али нисам ја
отишао са њим, колега је отишао са њим, пошто сам ја отишао код
странке пешке уз Добринску у улицу Краља Милана. То је било негде
око 15 часова, можда тако, тако у то време. Јер, друго возило је дошло,
да кажем, да превезе апарат који сам ја тог дана ту прегледао, да га
одвезе у улицу Краља Милана где се налазила странка којој апарат треба
да буде испоручен.

Председник већа: Када сте Ви обавили разговоре са полицајцима,
везано за овај догађај?

Сведок Дејан Глишић: Дан или два после тога се то десило. Они
су дошли, распитивали се, ја сам исто, опет сам био ту и када сам чуо о
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чему се ради, ја сам рекао и после тога су ме одвели у станицу, тамо су
ме питали да ли сам приметио, ништа, значи, то што сам ја рекао сада
овде, то сам и тада рекао.

Председник већа: Добро. Ја питања више немам. Да ли чланови
већа имају питања?

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић има реч.
Изволите.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Да ли је
сведок можда претходних дана долазио на ту локацију?

Сведок Дејан Глишић: Да. Пошто смо ми овлашћени сервис те
фирме, готово свакодневно је неко од колега у тој фирми.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Да ли је
тих претходних дана можда примећивао ауто о коме је данас говорио?

Сведок Дејан Глишић: Знате како, стварно не обраћам пажњу
када дођем, што се каже, на возила која су ту игром случаја, човек ми је
аблендовао да се померим, па сам запамтио.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: И још
једно питање само, који је регистарски број аутомобила којим је сведок
управљао?

Сведок Дејан Глишић: Шабачке регистрације, 124 и још два
броја не знам тачно да Вам кажем.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Хвала.

Председник већа: Када сте видели фотографију коју Вам је
показало лице из полиције или из паркинг сервиса?

Сведок Дејан Глишић: Из полиције су ми показали.

Председник већа: Из полиције су Вам показали? А да ли су Вам
рекли, ко је фотографисао Ваш аутомобил који је био непрописно
паркиран?

Сведок Дејан Глишић: Да, полицајац који је дошао са пауком,
пошто је то у последње време пракса да се слика аутомобил који се
односи, јер је било вероватно доста превара.
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Председник већа: И та фотографија коју су Вам показали, има и
садржину поред Вашег возила, на њој се види и то возило које сте Ви
приметили, марке «Пасат» затамњених стакала?

Сведок Дејан Глишић: Да.

Председник већа: Добро. Право на питање имају пуномоћници
оштећених.

Констатујем да немају питања.

Право на питање имају браниоци.

Има реч адвокат Слободан Миливојевић. Изволите.

Адв. Слободан Миливојевић: Дозвољавате непосредно?

Председник већа: Да.

Адв. Слободан Миливојевић: Када Вас је први пут упозорио
возач «Пасата» да треба да се склоните, на коликом растојању сте
померили Ваше возило?

Сведок Дејан Глишић: Отприлике спустио сам ауто само мало
ниже, да ослободим слободан излаз том возилу.

Адв. Слободан Миливојевић: Ниже у односу на улаз у ову зграду
бр.17? 

Сведок Дејан Глишић: Да.

Адв. Слободан Миливојевић: Када сте излазили први пут када је
паук дошао по Ваше возило, да ли сте тада уочили то возило «Пасат»? 

Адв. Дејан Глишић: Не, нисам обраћао пажњу, ја сам изашао да
спречим одношење свог возила.

Адв. Слободан Миливојевић: Хвала.

Председник већа: Право на питања има адвокат Александар
Поповић. Изволите.
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Адв. Александар Поповић: Хвала. Ако можете неке детаље
везане за то возило «Пасат» да нам кажете, да ли је то био обичан модел,
скраћени, годиште, евентуално, око боје, није ми остало најјасније, ето у
том смислу ако можете да кажете?

Председник већа: За боју је већ рекао колега, према томе, не
можете сада тражити да се понавља, већ је рекао, за ова друга питања,
дозвољавам. Изволите.

Сведок Дејан Глишић: Па, накнадно су ме, када су ме одвели у
СУП, извели су ме на паркинг, где су ми показали пар модела, јер ваљда
се они разликују по предњој масци, година производње, стварно, баш
толико се не разумем, тако да сам по предњој масци која је затвореног
типа, на основу тога су они, претпостављам, одредили које је годиште.

Адв. Александар Поповић: Добро, хвала.

Председник већа: Да ли са бранилачке стране има питања?

Констатујем да нема питања за сведока Дејана Глишића.

Право на питања имају окривљени.

Има реч окривљени Милорад Улемек. Изволите.

Окр. Милорад Улемек: Само једно питање, ако би сведок могао,
значи, ако би могао, да мало ближе прецизира време његовог доласка у
улицу Адмирала Гепрата?

Сведок Дејан Глишић: Могу само да кажем да је то било пре 10 
часова, тачно време не могу да кажем, могу да прецизирам да је то било
између 9 и 10 часова, значи, пре 10 часова, пре 10 часова.

Окр. Милорад Улемек: И тај «Пасат» бензин зеленкасто-плаве
боје је био ту већ паркиран?

Сведок Дејан Глишић: Да, да, када сам стао, стао сам тачно
испред њега, где сам се паркирао, значи затворио сам га.

Председник већа: Окрените се само ка микрофону.

Сведок Дејан Глишић: Не знам само, он ми је само једном
аблендовао, ја сам се само спустио доле, значи да му ослободим пролаз,
јер, ипак, ту је улица Народног фронта, врло често људи долазе ту, па
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сам, претпоставио сам да је довезао некога ту и да га чека сада ту у
колима, мислим, да ослободим само пролаз, да човек може да изађе,
надајући се да ће ускоро изаћи да могу ја да се паркирам на његово
место.

Окр. Милорад Улемек: Хвала, немам више питања.

Председник већа: Да ли се неко од других присутних окривљених
јавља за реч да постави питања сведоку Дејану Глишићу?

Констатујем да питања нема.

Да ли постављате захтев за накнаду трошкова, на име путних
трошкова, изгубљене зараде, пошто имате право као сведок у кривичном
поступку на накнаду трошкова?

Сведок Дејан Глишић: Хвала.

Председник већа: Отпушта се сведок Дејан Глишић.

Да ли има примедби на исказ сведока Дејана Глишића?

Констатујем да примедби нема.

Председник већа доноси

Р ЕШ ЕЊ Е

Да се у наставку доказног поступка изведе процесна радња
доказивања саслушањем сведока Влајка Вујадиновића.

Председник већа: Нека приступи пред судско веће. Добар дан.

Сведок Влајко Вујадиновић: Добар дан.

Председник већа: Ваше име и презиме?

Сведок Влајко Вујадиновић: Вујадиновић Влајко.

Председник већа: Име оца?
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Сведок Влајко Вујадиновић: Радоје.

Председник већа: Када сте рођени и где?

Сведок Влајко Вујадиновић: 03.11.1957. године, село Караула,
општина Илијаш, Босна и Херцеговина.

Председник већа:Шта сте по занимању и где сте запослени?

Сведок Влајко Вујадиновић: Полицајац у обезбеђењу Владе
Србије.

Председник већа: Ваша адреса пребивалишта?

Сведок Влајко Вујадиновић: Змајевачка 37-а, Чукарица.

Председник већа: Да ли сте у сродству са окривљенима и
оштећенима у овој кривичној ствари?

Сведок Влајко Вујадиновић: Нисам.

Председник већа: Дужни сте да суд обавестите о свакој
евентуалној промени адресе пребивалишта.

Дужни сте, као сведок у кривичном поступку, да саопштите суду
све што Вам је познато о предмету и упозоравам Вас да лажно
сведочење представља кривично дело.

Дужни сте да говорите истину и да ништа не смете прећутати и
упозоравам Вас да давање лажног исказа представља кривично дело.

Нисте дужни да одговарате на поједина питања, ако је вероватно
да би тиме себе или Ваша блиска лица, изложили тешкој срамоти,
знатној материјалној штети или кривичном гоњењу.

Да ли сте разумели ова законска упозорења, права и обавезе за
сведока?

Сведок Влајко Вујадиновић: Разумео сам.

Председник већа: Сада ћу Вас позвати да као сведок положите
заклетву пред судом. Прочитаћу Вам текст заклетве, а Ви се изјасните,
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позитивно са речју «да» или негативно, ако сматрате да нема основа да
полажете заклетву и да дате разлоге због чега нећете.

«Заклињем се да ћу о свему што пред судом будем питан,
говорити само истину и да ништа од онога што ми је познато, нећу
прећутати». 

Сведок Влајко Вујадиновић:Шта треба да одговорим сада?

Председник већа: Ако сте сагласни онда «да». 

Сведок Влајко Вујадиновић: Сагласан сам, да.

Председник већа: Реците нам, све што Вам је познато о убиству
председника Владе Србије, др Зорана Ђинђића дана 12. марта 2003. 
године, где сте радили, на којим пословима и радним задацима, шта сте
приметили, шта сте чули, везано за сам догађај испред улаза број 5 
зграде Владе Србије?

Сведок Влајко Вујадиновић: Тог дана сам радио у Влади Србије
на обезбеђењу, на радном месту помоћник вође смене. Непосредно пре
атентата, добио сам задатак од шефа смене да обиђем спољно
обезбеђење и да констатујем ако има неких неправилности. Негде у 12 и
да кажем 20, немам сат, тако да нисам знао које је тачно време, изашао
сам из зграде Владе и кренуо сам Немањином, ушао сам у Кнеза
Милоша, кренуо сам према «Лондону». На десет до петнаест метара пре
кућице на радном месту 1, први пуцањ се чуо тада, значи са моје леве
стране је била зграда, нисам видео ништа, продужио сам можда нека
два-три корака, чуо се други пуцањ. Колега је изашао из кућице у којој
је радио на радном месту 1, он се зове Гаровић и већ када сам прошао ту,
тај улаз, видео сам са леве стране доле пратиоце са «БМВ»-ом, био је
Премијеров паркиран, видео се један део, предњи део «БМВ», видео сам
пратиоце, двојица су била иза кућице број 2, они су узели неки заклон,
један је био код зида који се налази у дворишту, камени зид и видео сам
Милана Веруовића како лежи између жардињере и Премијеровог
«БМВ»-а. То сам видео.

Председник већа:Шта се дешавало касније, након тога?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ту када сам, значи, већ стигао, када
сам видео то, овај полицајац из пратње који је био на том зиду окренут
леђима, држао је пиштољ са две руке у неком чучећем ставу овако,
леђима је био окренут зиду, а гледао је у правцу кола Премијерових. И
он ми је јавио, каже: «Зови Хитну помоћ, погођен је Премијер». Ја сам
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радио везом јавио шефу објекта да пратња тражи Хитну помоћ и да дође
одмах у двориште, Премијер је погођен, тако сам му пренео, шефу
Копривици. Он ми је јавио само да је већ видео, чуо, и да је позвана
Хитна помоћ. И непосредно после тога, можда пар секунди, овај колега
који ми је већ рекао да позовем Хитну помоћ, био је исто у том ставу и
показао ми је, пуцано је, овако прстом. А он је био окренут Адмирала
Гепрата горе, значи леђима је био окренут горе и показао ми је прстом,
пуцано је одозго. Ја нисам могао да одредим правац пуцња, зато што ми
је некако као пуцање дошло одозго, није се могао одредити тачно
правац. Узео сам пушку из кућице, узео сам неки заклон, ту је био неки
стуб, узео сам заклон и колега је ту био са мном, видео сам тај «БМВ» да
се окренуо, полулево и изашао је доле иза зграде већ, изашао на
двориште у Немањину. То је отприлике то што сам ја могао да видим.

Председник већа: У тренутку када сте чули два пуцња, кажете, да
сте били у кретању ка «Лондону»? Од тог тренутка када сте чули други
пуцањ, да ли сте се вратили до кућице која се налази у Кнеза Милоша?

Сведок Влајко Вујадиновић: Нисам се ја враћао, господине
судија, ја сам ишао напред, према кућици, значи, ишао сам у правцу
«Лондона». Први пуцањ ми је, кажем, негде десетак метара пре кућице,
још је био са моје стране зид, нисам изашао на тај потез да видим доле
двориште. Други пуцањ је био одмах непосредно, значи, два-три корака
моја, већ је други пуцањ био. Ја сам тек тада изашао на тај потез где сам
видео двориште. Колега је овај изашао из кућице, заједно смо били и
видео сам ту слику доле.

Председник већа: Где се тачно налази та кућица у односу на
зграду Владе?

Сведок Влајко Вујадиновић: Она се налази у Кнеза Милоша,
значи, једина кућица у Кнеза Милоша, на једној капији која се
повремено користи.

Председник већа: Да ли та капија управо води до улаза бр.5 у
згради Владе?

Сведок Влајко Вујадиновић: Да, може да се сиђе доле.

Председник већа: У тренутку када сте Ви дошли тамо, шта сте
тачно видели у правцу улаза бр.5 зграде Владе, описали сте детаљ да сте
видели рањеног Милана Веруовића, шта још примећујете у односу на
сама врата улаза бр.5? 
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Сведок Влајко Вујадиновић: Врата се не виде.

Председник већа: Врата се не виде?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не.

Председник већа: Да ли примећујете још било шта у том правцу,
дворишном делу, да ли има паркираних возила, да ли има службених
возила, да ли има других возила која су паркирана са леве стране у
односу на ову зграду која је била бомбардована и да ли сте посматрали у
правцу улице Адмирала Гепрата, да ли сте тада нешто приметили, било
шта, отворен прозор, људе, било шта што би било значајно?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па овако, значи, видео сам укупно
три пратиоца и Милана Веруовића четвртог и видео сам колегу
Петровића који је радио у униформи тај дан у дворишту, на средини
негде отприлике између кућице и улаза негде на средини, он је стајао.
Ова двојица су иза радног места 2, они су већ после пуцања узели неки
заклон, ту су се иза кућице сакрили, овај један пратилац, ја му не знам
име, он је био иза тог зида, значи, у неком полуклечећем ставу, са
пиштољем у руци и он ми је преносио те информације, значи, да зовем
Хитну помоћ, што сам ја и урадио. Милана сам видео, значи, између
жардињере и «БМВ», никога другог нисам приметио. После његове
сигнализације да је пуцано из тог правца, ја сам с пушком осматрао тај
део комплетан, видела се зграда у Адмирала Гепрата, али се ништа није
могло приметити, значи, потез парк између статистике и Владе, исто сам
осматрао до станице десно скроз. Није се ништа могло приметити,
никаквог кретања није било и ту сам остао до касно увече.

Председник већа: Да ли сте Ви прилазили згради у улици
Адмирала Гепрата бр.14? 

Сведок Влајко Вујадиновић: Не. Ја сам ту остао од тренутка
атентата до вечерњих часова.

Председник већа: А да ли сте прилазили уопште згради Владе и
улазу бр.5? 

Сведок Влајко Вујадиновић: Не, значи, остао сам ту где сам се
нашао тог момента.

Председник већа: Да ли сте то радили по задатку који Вам је
издат од стране команданта?
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Сведок Влајко Вујадиновић: Да, одмах је шеф наредио да се
блокирају сви улази, сви прилази, после је дошло појачање, значи, где је
ко био, ја сам добио задатак да останем ту са овим колегом Гаровићем,
цело време сам био ту.

Председник већа: Да ли имате неких посредних сазнања од
колега, да ли је неко одлазио у правцу зграде бр.14 у улици Адмирала
Гепрата, да ли је улазио унутра, да ли имате нека сазнања, дакле, након
догађаја, шта се десило, шта су приметили, шта су видели, шта су
установили Ваше колеге, полицајци?

Сведок Влајко Вујадиновић: Из нашег одељења није нико ишао,
колико ја знам, горе. У једном моменту када се то расчистило, већ су
одвезени и Веруовић и Премијер за Ургентни центар, у једном моменту
је из зграде изашао Александар Бјелић, возач, њега сам видео и руком
ми је показивао, позивао је некога иза зида, ја нисам видео ко је тамо, да
иду горе према Адмирала Гепрата. Сада, изашао је неко иза њега,
двојица неких пратилаца, мислим да је био Дробњак и не знам још ко и
они су фактички мени промакли са видног поља према Адмирала
Гепрата, јер он их је позивао руком. Ја сам мислио да су они отишли
горе у правцу и после не могу да видим од зида, они су отишли, после
сам чуо, у кола су сели, пошто су кола била прва прошла горе и
окренули су се и изашли из дворишта и отишли у Ургентни центар. Ја
сам мислио, у ствари, да су они отишли горе.

Председник већа: Да ли сте видели тренутак када су износили...? 

Сведок Влајко Вујадиновић: Нисам чуо?

Председник већа: Да ли сте видели тренутак када су износили из
зграде Владе тело председника Владе, др. Зорана Ђинђића?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не, нисам. Видео сам само «БМВ»
када се окретао, значи, у мом правцу, ишао је у рикверц, ишао лево и ту
је стао, вероватно је тада то било, ја мислим.

Председник већа: Да ли сте Ви лично приметили, било који траг
крви или било који други траг оштећења на згради, евентуално
рикошета, делова пројектила на улазу бр.5 зграде Владе Србије?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па после сам видео, када су рађени
увиђаји, када је рађена реконструкција, тада сам видео на десној страни
зида, видео сам оштећење, на фасади, негде у висини, не знам,
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отприлике негде 50-60 цм. На вратима није било оштећења, то је све
било што сам ја видео.

Председник већа: Од тренутка самог догађаја, дакле, када сте
чули други пуцањ, колико је времена протекло до доласка увиђајне
екипе и ко је сачињавао ту увиђајну екипу, да ли су били само полицајци
или су били и истражни судија и тужилац?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, да Вам кажем, овако, ја сам ту
на радном месту где сам остао, сада не могу да кажем колико је времена
прошло, рецимо да је било пола сата или четрдесет минута, дошли су из
Градског СУП-а двојица, крим. инспектор и крим. техничар, прешли су
Кнеза Милоша од правца Генералштаба, ја сам једног познавао и
поздравили смо се и он ми каже да управо иде са Ургентног центра, да је
горе обавио увиђај и да долази на лице места. И ја сам јавио шефу да је
екипа стигла која ће вршити увиђај, он ми је рекао да га пустим доле да
сиђе и доле га је колега већ сачекао други, не знам какву су врсту
увиђаја тада радили. Али после је дошло доста њих, био је генерал
Обрадовић и неки начелници одсека доле.

Председник већа: Да ли је било у довољној мери обезбеђено лице
места ради вршења увиђаја од стране органа безбедности и да ли сте Ви
учествовали у обезбеђивању самог лица места ради вршења увиђаја?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не, самог лица места нисам
учествовао, а лице места је сигурно било добро обезбеђено. Ту није
могао нико да приђе, полиција која је већ то обезбеђивала доле.

Председник већа: Да ли имате још нешто да нам кажете што би
било интересантно за утврђивање материјалне истине?

Сведок Влајко Вујадиновић: Немам.

Председник већа: Да ли сте Ви лично посматрајући у том правцу
из дела парка, приметили било који отворен прозор, дакле, накнадно до
када сте стигли на то место, имали сте дугу цев, аутоматску пушку, да ли
сте видели отворен прозор на згради у улици Адмирала Гепрата, да ли
сте приметили да постоји неко ћебе?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, посматрајући ту зграду, није се
видео ни један прозор у том моменту отворен.

Председник већа: Добро, ја више питања немам. Да ли чланови
већа имају питања?
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Судија Ната Месаровић. Изволите.

Члан већа – судија Ната Месаровић: Познајете ли оптуженог
Сашу Пејаковића?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не.

Члан већа – судија Ната Месаровић: А да ли сте и да ли
познајете првоокривљеног Милорада Улемека?

Сведок Влајко Вујадиновић: Лично не.

Члан већа – судија Ната Месаровић: А да ли сте га виђали да је
долазио у зграду Владе Србије када сте Ви били на послу?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не.

Члан већа – судија Ната Месаровић: Не?

Сведок Влајко Вујадиновић: Како сам ја радио у Влади, а нисам
радио дуго пре тога, није долазио.

Члан већа – судија Ната Месаровић: Хвала.

Председник већа: Има реч заменик Специјалног тужиоца Милан
Радовановић.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Да ли
сведок може да опише интензитет звукова пуцња, да ли су то били
пуцњи истог интензитета или не?

Сведок Влајко Вујадиновић: Пуцњи су били истог интензитета.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Обзиром
на занимање, да је реч о полицајцу, да ли може да, евентуално, да
некакву своју процену из ког оружја је пуцано?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, с обзиром на јачину звука,
претпостављао сам да је отприлике реч о снајперу неког већег калибра.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Да ли
може сведок да каже, место са кога је он кренуо у обилазак, где се
налази то место, то његово радно место, када је кренуо у обилазак
зграде?
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Сведок Влајко Вујадиновић: Моје радно место није везано
одређено на једном месту. Мој задатак је да обилазим, значи, сва радна
места и у згради и радна места која врше спољно обезбеђење, јер сам
непосредно пре тога добио задатак да обиђем целу службу, значи, која
ради и спољно обезбеђење и унутрашње и на том месту.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Одакле је
кренуо у обилазак?

Сведок Влајко Вујадиновић: Из зграде.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Добро из
зграде, али где, из ког дела зграде?

Сведок Влајко Вујадиновић. Са пријавнице.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Који је то
улаз?

Сведок Влајко Вујадиновић: То је улаз из Немањине 11. 

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Је ли то
није улаз бр.5? 

Сведок Влајко Вујадиновић: Не, не, не.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Да ли је
сведок некада био присутан доласку Премијера у зграду Владе када је
улазио на тај улаз бр.5? 

Сведок Влајко Вујадиновић: Јесам, више пута.

Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Да ли
може нешто ближе да нам каже, како, на који начин је Премијер улазио
на та врата?

Сведок Влајко Вујадиновић: Премијер је улазио на тзв. улаз
Премијеров, што смо га ми звали, то је улаз 5, непосредно пре доласка
полицајац који ради на том улазу је имао, да кажем, неку обавезу да
отвори врата од кајла, да не би Премијер отварао, пошто су врата велика
и тешка, сачекао би га.
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Заменик Специјалног тужиоца Милан Радовановић: Да ли је
увек, значи, унутар зграде, да ли увек тако поступа?

Сведок Влајко Вујадиновић: И приликом уласка и изласка.

Председник већа: Да ли сте гледали тренутак раније када је
улазио председник Владе др Зоран Ђинђић на улаз бр.5 када је био
повређен, са штакама када се кретао?

Сведок Влајко Вујадиновић: Јесам.

Председник већа: Да ли можете да нам кажете, да ли је било
тренутака и момената приликом његовог уласка, да му се не отворе
врата од чланова припадника обезбеђења његовог и припадника
обезбеђења зграде Владе?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ја сам једно време и радио на том
улазу пре тога, тако да није нам се дешавало да Премијер икада отвара
врата, и када је био повређен и када није био повређен, зато што је на
радном месту где је био полицајац, ту на улазу, имао видео камеру која
је била напољу, и ако не би чуо везом да Премијер долази, имао је
времена толико да види када кола стигну, значи, да сиђе, поготово када
је Премијер био повређен и требало му је доста времена. Значи, имао је
времена да сиђе и да отвори врата и да поткајла и да се врати на радно
место.

Председник већа: А да ли Ви имате посредних сазнања дана 12. 
марта 2003. године, да ли су била отворена врата и да ли је неко од
припадника обезбеђења отворио Премијеру врата, да би он ушао у
зграду Владе?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ја колико знам, врата су била
отворена. Са полицајцем Трајковићем сам и непосредно причао после
тога, да је он отворио врата када је рађен увиђај, чуо сам од инспектора
који су радили увиђаје и нађене су унутра у вратима у просторији
опиљци од овог зида, значи, да оштећења на вратима није било, да су
врата била отворена. И чуо сам њихову реакцију да су врата морала бити
отворена.

Председник већа: Право на питања има заменик Специјалног
тужиоца Небојша Мараш. Изволите.
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Заменик Специјалног тужиоца Небојша Мараш: Према којем
правцу су пратиоци председника Ђинђића заузели заклон, од које ватре
их је штитио тај заклон?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ова двојица што су била иза кућице
на радном месту 2 су узели заклон тако да су се штитили из правца
Адмирала Гепрата, тако, у том правцу.

Председник већа: Адвокат Рајко Даниловић има реч. Изволите.

Адв. Рајко Даниловић: Да, сведок је био заменик шефа смене,
тако неку функцију је имао, да ли он зна да ли је постојао неки елаборат
о заштити Премијера, шире планови, да ли је некада о томе било говора
или увида?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не знам о таквим документима.

Председник већа: Адвокат Срђа Поповић има реч. Изволите.

Адв. Срђа Поповић: Ви сте казали малопре да чак ако не би врата
била отворена, да би било могуће да Премијера сними видео камера и да
би, је ли тако? Је ли се то догодило некада, па сте Ви то видели или Ви
само тако претпостављате да би било?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не, ја сам малопре изјавио и рекао
сам да сам ја некада радио на том радном месту и знам процедуру
уласка.

Адв. Срђа Поповић: Да, па значи десило се некада да се не
отвори, види се на видео камери и онда се отварају врата? Је ли се то
десило некада?

Сведок Влајко Вујадиновић: Онда полицајац сиђе и отвори
врата.

Адв. Срђа Поповић: А је ли сте Ви присуствовали, да ли се то
некада догодило тако, на тај начин?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ја лично нисам никада
присуствовао, када сам ја радио и претпостављам и остале колеге када
су радиле.
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Адв. Срђа Поповић: Добро, значи Ви не знате да ли су икада
врата отворена тек када је виђен Премијер на видео камери? То нисте
никада видели?

Сведок Влајко Вујадиновић: Нисам.

Адв. Срђа Поповић: Је ли Ви не знате или не можете да се сетите
или сте сигурни да нисте?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па ја сам, мислим, био јасан. Значи,
ако нам се јави пре тога, колега одмах сиђе и изврши ту радњу.

Адв. Срђа Поповић: А ако се не јави?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ако случајно није чуо везу или је ту
нешто заузет, али види на монитору, значи, опет има времена да сиђе да
отвори врата да Премијер уђе.

Адв. Срђа Поповић: А ако камера не ради?

Сведок Влајко Вујадиновић: Значи, Премијер није никада
отварао сам врата.

Адв. Срђа Поповић: А ако камера не ради?

Сведок Влајко Вујадиновић: Радила је камера. На том радном
месту је радила увек.

Адв. Срђа Поповић: Добро, а ако не би радила камера, онда
уопште не бисте знали да је стигао?

Сведок Влајко Вујадиновић: Онда постоји систем везе на који
ми комуницирамо.

Адв. Срђа Поповић: Добро. Хвала.

Председник већа: Има реч адвокат Радивој Пауновић. Изволите.

Адв. Радивој Пауновић: Да ли је сведок некада био присутан
изласку Премијера из возила у време када је повређен?

Сведок Влајко Вујадиновић: Јесам.
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Адв. Радивој Пауновић: Да ли би могли да нам опишете, ако се
сећате, на који начин, како је излазио из возила, обзиром на то која му је
нога била повређена?

Сведок Влајко Вујадиновић: Како је излазио када улази у
зграду?

Адв. Радивој Пауновић: Када излази из аутомобила, значи, иде у
зграду, нормално?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ми смо обично ту присуствовали
његовом доласку, пошто смо имали обичај ту да сачекамо да
пропратимо Премијера. Господин Веруовић излази први, значи, штаке
су биле код њега, узима штаке, отвара Премијерова врата, додаје му
штаке на задња врата где он седи, Премијер прихвата штаке, излази.

Адв. Радивој Пауновић: Е тај моменат када Премијер излази из
возила, значи, избацује ноге, да ли имате то некада у свести да сте
присуствовали томе, тај тренутак када он излази из возила?

Сведок Влајко Вујадиновић. Па нисам обраћао пажњу на
моменат када излази, јер онда обично опсервирамо неку околину, не
гледамо баш.

Адв. Радивој Пауновић: А знате која је нога Премијерова била
повређена?

Сведок Влајко Вујадиновић: Нисам сигуран. Знам да је
повређена, али не знам која.

Адв. Радивој Пауновић: Немам више питања. Хвала.

Председник већа: Право на питања имају браниоци. Адвокат
Слободан Миливојевић. Изволите, можете непосредно.

Адв. Слободан Миливојевић: Да ли Вам је познато да је на лице
места долазио истражни судија или јавни тужилац?

Сведок Влајко Вујадиновић. Тог поподнева сам, значи, био на
радном месту горе где сам остао, на радном месту 1, било је, долазили су
људи доле, видим група људи, пет, шест, десет, ја не знам стварно ко је
присуствовао.
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Адв. Слободан Миливојевић: Да ли је Вама конкретно познато,
да ли је тог дана долазио на лице места истражни судија и јавни
тужилац?

Сведок Влајко Вујадиновић: Претпостављам да јесте, али ја не
знам.

Адв. Слободан Миливојевић: Хвала лепо.

Председник већа: Адвокат Момчило Булатовић има реч.

Адв. Момчило Булатовић: Захваљујем. Могу непосредно?

Председник већа:Може.

Адв. Момчило Булатовић: Вујадиновићу, рекли сте да овај улаз
број 5 је тзв. Премијеров улаз. Да ли знате да ли је још неко користио тај
улаз да уђе у зграду Владе Србије, а ако знате, ко?

Сведок Влајко Вујадиновић: Улаз су користили, значи, сви
министри, користили су неки чланови Владе, Чедомир Јовановић је
користио улаз као председник посланичке групе ДОС у Скупштини,
савезни министри у оно време.

Адв. Момчило Булатовић: Говоримо о овом времену, о марту
месецу говоримо, питам за то време?

Сведок Влајко Вујадиновић: Пре атентата или?

Адв. Момчило Булатовић: Непосредно пре?

Сведок Влајко Вујадиновић: Долазили су, значи, сви министри.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли је за те људе који могу да
користе тај улаз број 5, радницима обезбеђења био достављен неки
списак тих људи који могу да уђу?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ја колико знам, секретар Владе
Маја Васић је донела једну наредбу неку која је била ту, значи, на
радном месту, отприлике, ко може да уђе. Сећам се да је био на списку
Савезни министар унутрашњих послова
Живковић, генерал Крга, рецимо, онда генерал Лукић, тако да они могу,
пошто нису чланови Владе, да они могу унутра да уђу.
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Адв. Момчило Булатовић: Да ли је тај улаз и остали улази у
згради Владе и околина Владе покривена неким видео надзором?

Сведок Влајко Вујадиновић: Она је била покривена, мислим да
је два или три дана пре атентата, да су по наредби секретара Владе
искључене камере да би се та просторија реновирала. Тог момента, те
камере око зграде нису радиле.

Адв. Момчило Булатовић: А унутра у згради Владе, да ли
постоји видео надзор?

Сведок Влајко Вујадиновић: То је тај видео надзор, значи
спољне и унутрашње које је прекинуто два дана пре.

Адв. Момчило Булатовић: Значи два дана пре?

Сведок Влајко Вујадиновић: Два или три дана.

Адв. Момчило Булатовић: По налогу секретара Маје Васић су је
радили. А да ли знате, да ли су извођени неки радови у то време у згради
Владе Србије?

Сведок Влајко Вујадиновић: Да, да.

Адв. Момчило Булатовић: У односу на 12. марта, да ли знате
када су почели да се изводе ти радови?

Сведок Влајко Вујадиновић: Они су извођени дуг период пре
тога. Цела скоро Влада је била у реновирању комплетном.

Адв. Момчило Булатовић: Рекли сте малопре ако сам добро
записао овде, када сте чули први пуцањ, да Вам је долазио са висине? Да
ли можете мало да ми објасните, шта значи са висине?

Председник већа: Само да разјаснимо, да ли сте рекли са висине
или не?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па такав је звук био, пошто ме је
изненадио тај први, нисам очекивао, нормално, ишао сам улицом, да
нисам могао да му одредим правац, из ког правца, него ми је као некако
са висине тај пуцањ дошао.

Председник већа: Добро, одговорите.
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Сведок Влајко Вујадиновић:Молим?

Председник већа: Одговорите на питање.

Адв. Момчило Булатовић: Како то са висине, да ли можете да
објасните мало, пошто сам ја тако записао?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па као да је експлодирао ту више
мене.

Адв. Момчило Булатовић: Негде повише Вас?

Сведок Влајко Вујадиновић: Да ли је између зграда због одјека,
не знам, не знам због чега.

Адв. Момчило Булатовић: Е сад, то између Вас, на шта мислите,
да ли то мислите на зграду Владе и шта је преко пута у том тренутку, где
се Ви налазите? Која зграда је преко пута?

Сведок Влајко Вујадиновић: Са моје леве стране је зграда
Владе, значи, у правцу у којем ја идем је статистика савезна.

Адв. Момчило Булатовић: Добро?

Сведок Влајко Вујадиновић: Преко пута је Генералштаб, то је то
где сам ја био.

Адв. Момчило Булатовић: И сада објашњавате, са висине, да је
негде изнад Вас?

Сведок Влајко Вујадиновић: То је, вероватно, одјек од пуцња,
претпостављам да је одјек.

Адв. Момчило Булатовић: Нисам питао за вероватно и могуће,
него Ваш утисак, оно што сте Ви опазили?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ја сам већ рекао да нисам могао да
одредим правац из ког је пуцано, а звук ми се тако учинио да је то
одјекнуло тако као да је нека полуексплозија била.

Адв. Момчило Булатовић: Е добро. Направили сте, кажете, три
корака, напред према «Лондону», дошли до ове кућице која је горе, ако
се не варам и тада иде други пуцањ. Да ли тај други пуцањ има исти
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интензитет? Рекли сте, има. Да ли је и тај други пуцањ дошао са висине?
Да ли сте имали такав утисак?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, рекао бих да је и он, тако ми је
изгледао.

Адв. Момчило Булатовић: Дошао са висине? Гледате према
дворишту зграде Владе. Да ли видите двориште комплетно испред улаза
број 5? 

Сведок Влајко Вујадиновић: Не видим комплетно, зато што је са
десне стране тог улаза један камени зид.

Адв. Момчило Булатовић: Добро?

Сведок Влајко Вујадиновић: И зграда Владе, значи, видим
простор од неких петнаест метара, тако.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли има возила у дворишту зграде
Владе, осим возила Премијера?

Сведок Влајко Вујадиновић: Осим возила Премијера, овај
предњи део аута што сам видео, не видим ни једно возило.

Адв. Момчило Булатовић: Ни једно возило? Када сте изашли на
улаз број 11, кренули сте, ако разумем добро, лево према Милоша
Великог? Да ли сте на улазу, тај улаз горе на углу Немањине и Милоша
Великог, да ли сте видели ту неке телевизијске екипе, камере или било
шта?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не. Никога.

Адв. Момчило Булатовић: Никога? Да ли сте уопште, од
момента када сте изашли на излаз број 11 и кренули у тај обилазак
спољног обезбеђења, било где приметили било какву телевизијску
екипу, било кога са камером телевизијском или било шта?

Сведок Влајко Вујадиновић: Нисам никога приметио.

Адв. Момчило Булатовић: Добро. Као радник обезбеђења, за
случај да приметите, постављам судија хипотетичко питање, Ви
процените да ли ћете дозволити, да неко камером снима зграду Владе,
какав је поступак радника обезбеђења?
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Сведок Влајко Вујадиновић: Ми уопште не спречавамо људе да
снимају зграду Владе, јер то је јавна установа и снимају је сваки дан.

Адв. Момчило Булатовић: Добро. Да ли имате обавезу, да
легитимишете ко је?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не.

Адв. Момчило Булатовић: Ништа? Значи, може ко год хоће да
дође?

Сведок Влајко Вујадиновић: Може, улаз се нормално снима.

Адв. Момчило Булатовић: И нисте приметили никога?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли знате, пошто сте дошли тога
дана, ако сам добро разумео ујутру, па до 12 часова, када сте изашли,
кажете немате сат, па немате неку временску оријентацију, да ли знате
ко је био све у згради Владе, да ли је био неко од министара, од чланова
Владе?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, ја сам више времена провео
тамо где је пријавница, према том делу зграде, нисам сигуран да ли је
неко од министара ушао. Тог момента када сам ја требао да изађем из
зграде, у зграду је ушао Синиша Николић, директор Дирекције за
грађевинско земљиште. И он нам је рекао да иде код Премијера, ја сам
рекао да Премијер није стигао и онда је полицајац који је радио на
пријавници позвао Биљану секретарицу и рекао јој да је Синиша
Николић ту и да има састанак заказан са Премијером и она је јавила
колеги да Премијер долази и да може да дође горе и Николић је отишао
горе. А за остале не знам да ли је неко био у згради.

Адв. Момчило Булатовић: Рекли сте да се овом раднику на улазу
број 5 који отвара врата, јавља да Премијер долази. Да ли можете да нам
објасните мало, како то иде, та комуникација, ко јавља, одакле јавља, да
ли се то јавља из Премијеровог обезбеђења њему или се јавља некоме у
згради Владе, па он преноси то, како иде та комуникација?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, обична процедура која је већ
трајала дуже време и ишла је овако: пратња када дође близу зграде,
рецимо на 100, 200 метара, близу капије, јави колеги који ради ту на том
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улазу да они долазе и ми тада сазнајемо да Премијер долази и тада се
врата отварају, припремају за улаз Премијера.

Адв. Момчило Булатовић: Добро. Да Вас питам, господине
Вујадиновићу, да ли Вам значи нешто шифра «Морава 6»? 

Сведок Влајко Вујадиновић: Мени шифра «Морава 6» не значи
ништа, мени значи «шестица» нешто.

Адв. Момчило Булатовић: Ја Вас питам «Морава 6»? 

Сведок Влајко Вујадиновић: Ништа ми не значи.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли Вам значи нешто шифра
«Морава 680»? 

Сведок Влајко Вујадиновић: Не.

Адв. Момчило Булатовић: Када сте дошли и чули тај пуцањ и
видели да су радници обезбеђења заузели заклон, да ли са места где то
видите, видите и парк између зграде у Адмирала Гепрата и дворишта
Владе?

Сведок Влајко Вујадиновић: Видим парк између статистике и
Владе. А овај доле пошто је нижи у односу на месту на којем се ја
налазим, не видим.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли сте у том парку који видите,
између статистике и Владе, приметили било шта необично?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не.

Адв. Момчило Булатовић: У смислу неке узнемирености,
бежања, склањања или било шта?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не, ништа.

Адв. Момчило Булатовић: Да ли је било људи у том парку?

Сведок Влајко Вујадиновић: Можда неки пролазник да је
наишао, али, значи, ништа сумњиво нисам приметио.
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Адв. Момчило Булатовић: Ништа сумњиво нисте приметили? Да
ли знате за тај дан, 12. март, да ли је био заказан неки састанак у згради
Владе у смислу неке посете неке стране делегације или било кога?

Сведок Влајко Вујадиновић: Мислим да тог дана није било
таквих активности.

Адв. Момчило Булатовић: А иначе, ако има таквих активности,
да ли се нешто мења у систему обезбеђења, у смислу појачаног
обезбеђења или било шта?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ако је делегација на вишем нивоу,
онда се мења.

Адв. Момчило Булатовић: Е сад, ове информације које му је
пренео овај радник доле да зовете Хитну помоћ, на који начин Вам је то
пренето?

Сведок Влајко Вујадиновић: Пренео ми је гласно ми говорећи,
пошто смо били на неких тридесетак метара и викао ми је просто:
«Позови Хитну помоћ, Премијер је погођен», тако некако.

Адв. Момчило Булатовић: Значи гласно?

Сведок Влајко Вујадиновић: Да.

Адв. Момчило Булатовић: Никакву другу комуникацију немате?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не.

Адв. Момчило Булатовић: И само још једно питање, господине
Вујадиновићу, рекли сте да сте видели да се окреће тај један ауто «БМВ»
и тако то, да ли знате ко је први одвежен?

Сведок Влајко Вујадиновић: Први је, претпостављам, одвежен
Милан Веруовић.

Адв. Момчило Булатовић: Претпостављате, на основу чега?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па ја сам, кажем Вам, већ био у
заклону, посматрао сам тај део, на моменат нисам гледао доле и када је
тај «БМВ» Премијеров отишао први, мислим да је Милан убачен у њега
и одвежен.
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Адв. Момчило Булатовић: Питаћу још само једно питање, да ли
је неко од ових радника који су, или било ко, ко је присуствовао увиђају
и радио увиђај, ова двојица који су дошли, неко из зграде Владе или
било ко од Вас, узимао изјаву у згради Владе?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не. У згради Владе не.

Адв. Момчило Булатовић: А где је први пут узета изјава од Вас?

Сведок Влајко Вујадиновић: Позвани смо у Градски СУП,
мислим да је негде било око 19 часова када су дошли по нас.

Адв. Момчило Булатовић: Када, тог дана? 12.? 

Сведок Влајко Вујадиновић: Мислим да је био 13. 

Адв. Момчило Булатовић: Добро?

Сведок Влајко Вујадиновић: И нас тројица смо одвежени у
Градски СУП на први спрат, ваљда.

Адв. Момчило Булатовић: Који вас тројица, молим Вас?

Сведок Влајко Вујадиновић:Молим?

Адв. Момчило Булатовић: Који вас тројица?

Сведок Влајко Вујадиновић: Са мном је био Ливада Милан и
мислим, мислим да је био трећи Вукобрат Борко, мислим да смо нас
тројица били.

Адв. Момчило Булатовић: Добро?

Сведок Влајко Вујадиновић: Доле смо били неких, ја сам био
неких шест сати доле, пошто је била велика гужва, прво ме саслушавао
инспектор криминалистички, њему сам дао изјаву, онда сам чекао на
полиграф нека два, два и по сата, обавили смо и то и онда смо са том
изјавом и са резултатима полиграфа ишли код истражног судије, где смо
дали изјаву.

Адв. Момчило Булатовић: Исти дан?

Сведок Влајко Вујадиновић: Значи у исто то време.
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Адв. Момчило Булатовић: У исто то време? Да ли сте својеручно
давали неку изјаву?

Сведок Влајко Вујадиновић: Својеручно, не, само сам је
потписао.

Адв. Момчило Булатовић: Хвала. Немам питања више.

Председник већа: Реците нам, да ли сте тада први пут ишли у
обилазак спољног обезбеђења зграде Владе?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не, мислим да је вођа смене ишао
пре мене једном и то је био други обилазак. Практикујемо четири-пет
пута обилазак у току смене.

Председник већа: Да ли сте Ви обилазили дворишни део испред
улаза број 5 зграде Владе Србије пре овог догађаја?

Сведок Влајко Вујадиновић: Тада, значи, када сам изашао из
зграде Владе, ја сам прво ишао на радно место 1, па сам мислио да
направим круг, да обиђем све и то је тако било.

Председник већа: Да ли сте видели тај простор где се налази
двориште испред улаза број 5 зграде Владе Србије?

Сведок Влајко Вујадиновић: Када сам горе био на радном месту
1? 

Председник већа: Када сте обилазили спољно обезбеђење?

Сведок Влајко Вујадиновић: Изашао сам, значи, из зграде,
двориште ми је остало десно, нисам га видео уопште.

Председник већа: А да ли сте пре него што сте кренули у
обилазак, уопште видели тог дана, 12.03.2003. године, двориште, да ли
има возила, да ли је било паркираних возила и да ли се уопште ту
налазило обезбеђење председника Владе Србије и да ли су ту била
паркирана возила пре него што су кренули по Премијера да га довезу до
зграде Владе?

Сведок Влајко Вујадиновић: Нисам то приметио да су преподне
долазили колима, можда су и долазили.
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Председник већа: А да ли знате где су се налазила возила којим
је вожен Премијер, и он и припадници његовог обезбеђења?

Сведок Влајко Вујадиновић: Да ли су пре подне долазили ту у
двориште?

Председник већа: Да ли су долазили и да ли знате где су се
уопште налазили аутомобили којим се кретао Премијер?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не, нису долазили, а где су била
возила, не знам.

Председник већа: Право на питање имају браниоци. Има реч
адвокат Славиша Вукосављевић. Изволите.

Адв. Славиша Вукосављевић: Да ли сведок може да се изјасни,
шта је радио у интервалу од 6,45 када је дошао на посао до критичног
догађаја?

Председник већа: Колега, прво и прво није рекао 6,45 и не
можете користити белешке које се налазе у спису које је сачинио СУП.

Адв. Славиша Вукосављевић: Добро, може ли да се изјасни,
када је дошао на посао?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, ми обично, ја радим од 7 часова
ујутру, ја дођемо петнаест-двадесет минута раније. Не знам тачно време.

Адв. Славиша Вукосављевић:Може ли сведок да се изјасни, шта
је радио до критичног момента, да опише, макар грубо, послове које је
обавио у тих неколико сати?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, све послове које ми нареди шеф
објекта и вођа смене, то радим, не знам тачно шта сам све радио тог
преподнева.

Адв. Славиша Вукосављевић: Значи, сведок не може да се сети
послова које је обавио критичног дана?

Председник већа: Колега, па је ли Ви то закључујете или
постављате питања? Да ли Ви знате шта је питање?

Адв. Славиша Вукосављевић: Да ли сведок, ја прецизније
постављам питање и појашњавам питање.
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Председник већа: О истој ствари не можете.

Адв. Славиша Вукосављевић: Да ли сведок може да се изјасни,
да ли има подређене раднике обезбеђења себи?

Сведок Влајко Вукосављевић: Па, рекао бих да имам.

Адв. Славиша Вукосављевић: Можемо ли да чујемо имена
подређених радника обезбеђења?

Сведок Влајко Вујадиновић: Могу, који ради на пријавници,
који ради на улазима, за њих бих рекао да су ми подређени.

Адв. Славиша Вукосављевић: Ко су лица која су критичног дана
од сведоку подређених радника обезбеђења, била присутна, можемо ли
да чујемо имена?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не могу да се сетим сада тих људи,
рецимо, остао ми је у сећању Ливада Милан да је био, за друге не знам.

Адв. Славиша Вукосављевић: Како се зове радник обезбеђења
који је сведоку показао прстом на правац према улици Адмирала
Гепрата?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ја му не знам име, али га знам
овако из пратње дуго времена.

Адв. Славиша Вукосављевић: Ко је претпостављени том
раднику обезбеђења који је показао на улицу Адмирала Гепрата?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ја, колико знам, њему је шеф био
Владимир Вукосављевић.

Адв. Славиша Вукосављевић: Да ли је сведок заузео заклон
приликом пуцња?

Сведок Влајко Вујадиновић: Нисам заузео заклон приликом
пуцња, него непосредно када сам видео и сазнао да је извршен, да је
Премијер погођен, онда сам заузео заклон.

Адв. Славиша Вукосављевић: Колики је интервал између два
пуцња?
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Сведок Влајко Вујадиновић: Ја сам рекао између два и три
корака, значи.

Адв. Славиша Вукосављевић: Временски?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, то би било неких,
оријентационо, две-три секунде.

Адв. Славиша Вукосављевић: После другог пуцња, колики је
интервал до момента када сведок заузима заклон?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ја сам имао ту комуникацију са
овим колегом, значи, док сам јавио на моторолу шефу шта се дешава,
узео сам пушку, колико је то могло бити времена.

Адв. Славиша Вукосављевић: Ја то питам сведока?

Сведок Влајко Вујадиновић. Па, рецимо, између две и три
минуте.

Адв. Славиша Вукосављевић: Две-три минуте? Да ли сведок
може да се изјасни, када је заузео заклон, који део аутомобила «БМВ»
види?

Сведок Влајко Вујадиновић: Видим предњи део «БМВ». 

Адв. Славиша Вукосављевић: И шта се види иза, који објекат се
види иза аутомобила у правцу гледања са стајне тачке сведока?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, видим део зграде која је
бомбардована, значи, команду града, видим кућицу број 2 и ништа друго
не видим.

Адв. Славиша Вукосављевић: Сведок је, након што су Премијер
и Веруовић одвезени у Ургентни центар, рекао је да је ушао у зграду у
улаз број 5. 

Председник већа: Колега, немојте понављати ништа, него
поставите питање коначно.

Адв. Славиша Вукосављевић: Да ли је сведок видео трагове
рикошета у унутрашњости улаза број 5? Трагове рикошета?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ја лично нисам видео.
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Адв. Славиша Вукосављевић: Немам више питања. Хвала.

Председник већа: Право на питање има адвокат Александар
Поповић. Изволите.

Адв. Александар Поповић: Хвала. Да ли постоји интерна радио
веза између радника обезбеђења зграде Владе?

Сведок Влајко Вујадиновић: Постоји.

Адв. Александар Поповић: Да ли када се обавести радник на
улазу број 5 да стиже Премијер, том интерном везом, знају и сви остали
радници обезбеђења?

Сведок Влајко Вујадиновић: Да.

Адв. Александар Поповић: Да ли је Ваш излазак око 12 часова
ради обиласка, уобичајен био, свакодневни, у то одређено време или је
ово било аd-hoc по наређењу шефа?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па није било ни аd-hoc, нити је
било нешто програмирано, значи, рекао сам, малопре, добили смо
информацију када је господин Николић рекао да има код Премијера
састанак, обављен је разговор са Биљаном, он је позван да иде горе и
онда је мени шеф рекао, пошто већ имамо информацију да Премијер
долази у пола један, онда да ја идем да обиђем, да обиђем службу да
буде све «ОК». 

Адв. Александар Поповић: Само, значи, Ви сте знали да
Премијер долази већ када сте изашли и кренули у обилазак?

Сведок Влајко Вујадиновић: Да, преко ове информације.

Адв. Александар Поповић: Ако можемо да прецизирамо, да ли је
Премијер већ стигао када сте Ви кренули у обилазак?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не.

Адв. Александар Поповић: Када сте, односно, да ли сте неком
пренели информацију преко те интерне радио везе о томе, да Вам је
показао радник обезбеђења из ког правца?
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Сведок Влајко Вујадиновић: Па, једино овом колеги који је био
са мном, ником другом нисам могао, јер нико није ни био ту.

Адв. Александар Поповић: Али, имали сте са собом радио везу
преко које сте звали Хитну помоћ?

Сведок Влајко Вујадиновић: Нисам ја звао Хитну помоћ, него ја
сам само пренео шефу.

Адв. Александар Поповић: Пренели шефу?

Сведок Влајко Вујадиновић: Да шеф позове Хитну помоћ.

Адв. Александар Поповић: Па исто тако сте могли да пренесете
шефу и ово што Вам је пренео овај радник обезбеђења?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, већ се знало, ја мислим да се
већ знало и већ су неки људи ангажовани доле по дубини, по овој згради
број 9, из правца се пуцало.

Адв. Александар Поповић: Је ли можете да нам кажете како се
знало? Је ли имате ту информацију?

Сведок Влајко Вујадиновић: Немам, али сам видео доле неке
наше који су већ били у дворишту и заузимали ту блокаду целог тог
правца. По томе сам закључио да се отприлике већ.

Адв. Александар Поповић: Да ли можете да нам определите када
је то било када су ти људи заузимали те положаје, временски у односу,
рецимо на те пуцње?

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, то је непосредно после две-три
минуте, већ су људи излазили из зграде и заузимали ту блокаду по
наређењу шефа.

Адв. Александар Поповић: Да ли је Вама неко јавио преко
интерне везе, одакле је пуцано?

Сведок Влајко Вујадиновић: Преко везе, не, ја сам добио
информацију од овог пратиоца који ми је показао, ја сам отприлике, знао
отприлике да је из тог правца пуцано.

Адв. Александар Поповић: Хвала. Немам више питања.
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Председник већа: Адвокат Александар Ђорђевић, право на
питања, изволите.

Адв. Александар Ђорђевић: Хвала судија. После ког времена од
атентата долазе ови крим.техничари и крим.инспектор на лице места,
који је поменуо сведок у свом излагању?

Сведок Влајко Вујадиновић: Ја сам малопре рекао,
оријентационо, негде пола сата, четрдесет минута.

Адв. Александар Ђорђевић: Да ли су то први припадници
полиције или истражних органа, свеједно, који долазе на лице места
ради вршења, рецимо, истраге или нечега, значи, без вас припадника
обезбеђења личног, зграде и тако даље, то су први припадници полиције
који долазе да врше истрагу туда?

Сведок Влајко Вујадиновић: Да. Колико ја знам, они су били
први.

Адв. Александар Ђорђевић: Реците ми, рекли сте да једног од
њих познајете. Да ли можете да нам кажете како се зове?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не, не знам му име.

Адв. Александар Ђорђевић: Знате ли бар организациону
јединицу где раде, у ком одељењу, где и тако даље?

Сведок Влајко Вујадиновић: Он ради, мислим у Градском СУП-
у, да ради на тим пословима, ради на увиђајима.

Адв. Александар Ђорђевић: На увиђајима? Рекосте, ако сам Вас
добро схватио, да су они Вама рекли да долазе из Ургентног центра
после вршења увиђаја? Да ли знате ког увиђаја, у вези Премијера који је
отишао горе или неког другог увиђаја?

Сведок Влајко Вујадиновић: У вези Премијера.

Адв. Александар Ђорђевић: Значи, прво су отишли у Ургентни
центар да изврше увиђај код Премијера, па су дошли по њиховом
исказу?

Сведок Влајко Вујадиновић: То је таква процедура.
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Адв. Александар Ђорђевић: Не, не, добро, само да ли сам добро
схватио? У реду је. Реците ми, да ли Ви имате било каквих, ајде рецимо,
посредних сазнања, пошто непосредних, кажете да нисте улазили, да ли
је ико и када је први пут чистио, прао лице места после атентата?

Сведок Влајко Вујадиновић: Нисам то приметио.

Адв. Александар Ђорђевић: Још једно питање. Реците ми, сада
сте одговорили на питање да сте приметили два-три минута после
атентата, да радници заузимају положај ка Немањиној 9, ако сам добро
разумео?

Сведок Влајко Вујадиновић: Да, у дворишту.

Адв. Александар Ђорђевић: Да ли онда значи, да је прва реакција
била да су пуцњи долазили из Немањине 9? 

Сведок Влајко Вујадиновић: Не.

Адв. Александар Ђорђевић: Нисам Вас чуо?

Сведок Влајко Вујадиновић: Нико није такво наређење издао
радио везом, а ја нисам могао сам закључити да ли они заузимају због
тога или због Гепратове, углавном, тај простор се морао заштитити,
блокирати.

Адв. Александар Ђорђевић: Хвала, немам више питања.

Предсдедник већа: Констатујем да браниоци више питања немају.

Право на питања имају окривљени.

Има реч окривљени Милорад Улемек. Изволите.

Окр. Милорад Улемек: Питао бих сведока, сведок је
одговарајући на Ваша питања, господине председавајући, да се одреди
евентуално према врсти наоружања из кога су испаљени хици које је
чуо, па је сведок рекао да претпоставља да су испаљени из снајпера и да
претпоставља да се ради о већем калибру, па мене сада занима, да ли он
када је чуо те пуцње, да ли је одмах претпоставио да се ради о снајперу
или то сада говори у афекту, после целог овог временског периода где је
јавност обавештена да је, наводно, пуцано из пушке са снајпером и тако
даље, или је одмах на лицу места када је пуцано, када је чуо, рекао «ово
је сигурно снајпер»? 
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Сведок Влајко Вујадиновић: Па, нисам одмах помислио да је
снајпер, само сам знао да је неко мало јаче пуњење, од рецимо пушке са
којом ми обично гађање и знам тај звук.

Окр. Милорад Улемек: Када кажете јаче пуњење, у односу на
шта јаче? Рекли сте... 

Председник већа: Вујадиновићу, Вујадиновићу, само се окрените
према микрофону ради снимања, па одговарајте.

Сведок Влајко Вујадиновић: Па, јаче пуњење у односу на пушку
коју ми годинама користимо, значи пушку ову нашу, аутоматску.

Окр. Милорад Улемек: Коју сте Ви пушку користили, ког
калибра?

Сведок Влајко Вујадиновић: Аутоматску пушку.

Окр. Милорад Улемек: Калибра 7,62? 

Сведок Влајко Вујадиновић: 7,62. 

Окр. Милорад Улемек: И то је Вама звучало јаче?

Сведок Влајко Вујадиновић: Да, ово које сам чуо звучало ми је
јаче.

Окр. Милорад Улемек. Хвала, немам више питања.

Председник већа: Да ли од окривљених присутних има још неко
да постави питање, да искористи своје право за постављање питања
сведоку Влајку Вујадиновићу?

Констатујем да нема више питања за сведока Влајка Вујадиновића.

Имате право на накнаду трошкова за путне трошкове и за
изгубљену зараду, да ли постављате тај захтев?

Сведок Влајко Вујадиновић: Не.

Председник већа: Добро. Отпушта се сведок Влајко Вујадиновић:
Можете ићи. Хвала.
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Сведок Влајко Вујадиновић: Хвала и Вама.

Председник већа: Да ли има примедби на исказ сведока Влајка
Вујадиновића?

Констатујем да примедби нема.

Председник већа доноси

Р ЕШ ЕЊ Е

Прекида се главни претрес, а наставак ће бити 24. децембра 2004. 
године, са почетком у 10 часова.

Планирано је извођење доказа саслушањем сведока Мирослава
Гарића и Катарине Симић.

Довршено у 11,27 часова.

Записничар Председник већа-судија


